
 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE för 2021-2022 

Det har varit ytterligare ett lugnt år för föreningen. Den inre gästbryggan har blivit uppstagad, ny 
ljusslinga uppsatt (vi är glada över den uppskattning den fått) och separat elmätare uppsatt i 
vänthuset. Det senare då vi också har gjort en överenskommelse så att vi framöver kan betala efter 
faktiskt behov och förbrukning. Våra utgifter under året har uppgått till knappt 16 500kr, varav ca. 
hälften härrör från elinstallationer.  Bryggområdet är i gott skick och hålls välstädat och trevligt av 
bryggfogden. Och Kays blomlåda blir man alltid lika glad över. 

 

Både höstens och vårens grovsopsfestivaler avlöpte smidigt och vi uppskattar att färjan numera 
lägger till vid berget i stället för vid bryggan. Det underlättar på flera sätt, samt skonar bryggan. 

 

Hemsidan (www.sodrastavsuddabrygga.se)har uppdaterats ca en gång per månad, med senaste nytt 
och uppgifter om tidtabeller, grovsophämtning, etc. Vi har i skrivande stund 84 betalande 
medlemmar (75st identifierade) som betalat 25 200.- i avgift. Kassan uppgår f.n. till ca 197 500.- 

Även i år har mötena i Trafikantförening varit begränsade. Bryggmötet hölls dock i vanlig ordning, där 
vi fick info om kontaktvägar för föreningen samt att man arbetar för att säkra buss-/båttpassning i 
t.ex. Sollenkroka. På det digitala årsmötet fick vi reda att vi, genom Trafikantföreningen, kan påverka 
Värmdö Skärgårdsråd, som de kommit med i.  

Styrelsen har haft två protokollförda möten under året, ett flertal mail- och telefonkontakter, samt 
informella möten mellan olika styrelseledamöter i specifika, fortlöpande frågor.      

Styrelsen har under året bestått av: 

Ordförande: Håkan Fredriksson, Kassör: Lars Östberg och Sekreterare: Olle Nordlander 

Bryggfogde: Mats Abrahamsson (adj), Suppleanter: Göran Landgren och Björn Varnestig 

                             

 


